

Date

25/03/2026

التاريخ

Reference

OFMC/CG/0467/2026

المرجع

M/s Bursa Kuwait Company

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Board of Directors Meet on 29-03-2026

الموضوع: مجلس إدارة الشركة الأولى للوقود يجتمع في 29-03-2026

With reference to the above subject, and in compliance with the provisions of Chapter 4 of the CMA Executive Bylaws Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and its amendments, we would like to inform you that the Board of Directors of Oula Local Fuel Marketing Company (K.S.C.P) will meet on Sunday, 29th of March 2026 at 1:30 pm to discuss and approve the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعدلاتهما، نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود (ش.م.ك.ع) سيجتمع يوم الأحد الموافق 29 مارس 2026 في تمام الساعة 1:30 بعد الظهر، وذلك لمناقشة واعتماد ما يلي:

1. Consolidated financial statements for the financial year ended 31/12/2025.
2. Items of distributions for the fiscal year ending on 31/12/2025.
3. Appointing or re-appointing the Company's external auditor.
4. Other Items on the agenda.

1. البيانات المالية السنوية المجمعة للسنة المالية المنتهية في 31/12/2025.
2. بنود التوزيعات عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2025.
3. تعيين/إعادة تعيين مراقب الحسابات الخارجي للشركة.
4. البنود الأخرى المدرجة على جدول الأعمال.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


أولى
oula
Eng. Abdulhussain S. Al-Sultan
Chairman
Oula Fuel Marketing Co.

م. عبد الحسين صالح السلطان
رئيس مجلس الإدارة

الشركة الأولى للتسويق المحلي للوقود ش.م.ك.ع. • ص.ب. 29009 • الصفاة 13151 الكويت • خدمة العملاء 1800111
Oula Local Fuel Marketing Company K.S.C.P • P.O.Box 29009 • Safat 13151 Kuwait • Customer Hotline 1800111
س.ت: 105540 - رأس المال المدفوع : 44,502,492.800 KD - C.R. No. 105540 - Paid up Capital :

www.oula1.com X f OulaFuel

